

EG-Konformitätserklärung EC-Declaration of Conformity

Die Firma, der Hersteller, der Importeur
The Company, Manufacturer, Importer

Comag Handels GmbH
Zinnenweg 9
D-97653 Bischofsheim

erklärt, dass das Produkt
declares that the product

EUT
Digitaler DVB-S2 Empfänger
Digital DVB-S2 Receiver

Modell
Model Number

Micro mUltra

auf die sich diese Erklärung bezieht, mit den wesentlichen Schutzanforderungen folgender
Richtlinie(n) übereinstimmt:
is in conformity with the following standards or other normative documents:

2014/30/EU (EMC Directive)
2014/35/EU (EEC-LVD Directive)
2014/53/EU (RED)

- EN 55032: 2015
- EN 55020:2007+A11:2011+A12:2016
- EN 61000-3-2:2014
- EN 61000-3-3:2013
- EN 62368-1:2014



marking

Diese Erklärung ist unter Beachtung der Direktive 2014/30/EU in Bezug auf Elektromagnetische Verträglichkeit erstellt und bestätigt, dass das Produkt alle essentiellen Anforderungen der EMC Direktive erfüllt. Die Testergebnisse für RoHS „Restriction of the use of certain hazardous substances“ und REACH sind unter der Beachtung der Direktive 2011/65/UE und EC/1907-2006 erstellt worden.

This Declaration is issued according to the Directive 2014/30/EU relating to electromagnetic compatibility. It confirms that the listed apparatus complies with all essential requirements of the EMC directive.

All test results are in accordance with RoHS "Restriction of the use of certain hazardous substances" directive 2011/65/UE and REACH Directive EC/1907-2006.

Bischofsheim, 16.04.2018

Ort, Datum

Comag Handels GmbH
Zinnenweg 9
97653 Bischofsheim a. d. Rhön
Tel: +49 3561 2392750
Mail: c.fleck@comag-handels-gmbh.de